
SHP - kwartaalnieuws 2e kwartaal 2024. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 3 april, het platform op 23 april en 11 juni, de 
achterban bijeenkomst op 8 april en het DPO vond plaats op 28 juni. 
 
In de AB vergadering van 3 april vertelde Diny dat zij met Joop en Lamber naar de 3e 
bijeenkomst van ”Ik naar Wij” gaat en dat er verschillende workshops over Cohesie in de 
buurt erg interessant kunnen zijn. 
Er is voor de 2e keer een gesprek geweest met Wieke Wijnen over de samenwerking van alle 
partijen die bezig zijn met welkom heten in ’s-Hertogenbosch. 
Alles is nog een beetje vaag en dit gesprek was niet veel concreter dan het eerste gesprek. 
Verder werden in deze vergadering de voorbereiding van de achterbanbijeenkomst van 8 
april, de platformbijeenkomst van 23 april en de corporatie dag van 23 mei besproken. 
 
De achterban bijeenkomst van 8 april had als programma: Samen gezond ’s-Hertogenbosch 
en het SHP had voor deze bijeenkomst bewoners van ’s-Hertogenbosch uitgenodigd om 
samen met Programmamanager Deniz Özkanli van de gemeente ’s-Hertogenbosch aan de 
hand van onderstaande vragen in groepjes hun wensen en suggesties met elkaar te 
bespreken. 
1. Wat voor rol speelt de fysieke leefomgeving t.a.v. gezondheid in uw buurt. 
2. Wat/welke activiteiten heeft u nodig voor een prettige en gezonde leefomgeving. 
3. Wat is de rol van de gemeente en het programma hierbij en hoe kunnen we hierin met                                                                             
elkaar samenwerken. 
4. Hoe ervaart u de kwaliteit van uw fysiek de leefomgeving en welke invloed heeft dit op uw 
gezondheid. 
5.Welke bestaande initiatieven binnen ’s-Hertogenbosch kent u die bijdragen aan een 
gezonde leefomgeving en hoe kunnen deze versterkt of uitgebreid worden. 
6.Op welke manieren kunt/wilt u actief betrokken worden bij het plannen en realiseren van 
een gezondere leefomgeving. 
7. Welke specifieke gezondheidsproblemen moeten naar uw mening worden aangepakt en 
hoe kunnen deze door de leefomgeving worden beïnvloed. 
8. Hoe kan de toegang tot gezonde voeding worden verbeterd in uw buurt. 
Hierna volgde er een discussie over de uitkomst van de verzamelde vragen. 
De beloofde terugkoppeling van deze bijeenkomst heeft het SHP intussen ontvangen. 
Het programma-team van de gemeente ’s-Hertogenbosch bedankt het SHP. 
Zij waarderen dat ze het interactieve gesprek mochten voeren met SHP-leden. Hiermee 
hebben zij waardevolle/ concrete input kunnen ophalen. Het is een bevestiging van de relatie 
tussen bestaanszekerheid, wonen, ontmoeten, bewegen en gezondheid en ook het belang 
dat de gemeente hierop inzet. Het programma zal binnenkort openbaar worden via de 
media. 
Het team binnen de gemeente zegt de bevindingen mee te nemen in haar activiteiten. 

 
In het platformoverleg van 23 april heeft Anke van der Made, beleidsadviseur bij Joost, een 
presentatie gegeven over Thuispoort. 
Richard deelt mee dat 16 mei de adviezen van het burgerberaad (Rapport van Aanbeveling) 
aan de gemeenteraad overhandigd wordt. Corry, Ad en Diny gaan hier naar toe. 
 
Jula is 6 mei naar een bijeenkomst geweest over Jongerenparticipatie bij de Bossche 
Brouwers.  
Er waren veertig jongeren, wethouder Pieter Paul Slikker, Stephanie Brans data analist bij 
Mooiland, Florine van Boetzelaer woonadviseur bij Zayaz en Jula namens het SHP, 
aanwezig.  
De jongeren bestonden uit: studenten, werkende en mensen met een tussenjaar. 
Meerdere aanwezigen huren, een enkeling heeft een woning gekocht en een aantal is 
thuiswonend. Een groep is op zoek naar sociale huurwoning in ’s-Hertogenbosch. 



Stephanie, Florine en Pieter Paul vertellen wat er zoal speelt in ’s-Hertogenbosch op 
woninggebied en gaan in op vragen vanuit de zaal. 
Ideeën uit de zaal voor een volgende bijeenkomst:  
- Mensen van tevoren de mogelijkheid bieden om vragen in te laten sturen. 
- Stem laten horen bij toekomstige bouwprojecten en uitnodigen bij omgevingsdialogen. 
 
Het DPO-overleg van 11 april is vervallen.  
Daarvoor in de plaats hadden we 23 mei een excursie met het SHP, BrabantWonen, 
Mooiland, WonenbijJoost en Zayaz naar de gevarieerde Bossche wijk de Hambaken en naar 
het gemoedelijke dorp Nuland, dat sinds 2015 onderdeel is van de gemeente ’s-
Hertogenbosch.  
Al wandelend gingen huurders en de Bossche corporaties in gesprek over de ontwikkelingen 

en dilemma’s om goed te kunnen wonen in Den Bosch. Kijken wat er goed gaat en wat er 

beter kan. En vooral; welke kansen zien we met elkaar om huurders bij de ontwikkelingen te 

(blijven) betrekken? Samen op zoek naar het verhaal van de stille huurder. 

Stichting Hambaken Doet, HV de Bokkelaren, Farent, Stichting Hambaken Connect, 

dorpsraad Nuland en AC Nuland én de wijkagent; uit ieders verhaal bleek, 

 jullie maken de buurt! Stuk voor stuk betrokken mensen en verhalen die raakten!  

Naar voren kwam dat er door deze mensen heel veel werk wordt verricht om samen  een 
fijne woonomgeving te creëren voor de bewoners. 
Bij onder andere de Noorderpoort worden heel veel activiteiten georganiseerd voor zowel 
jong, oud, man en vrouw en is er een wens om een grotere ruimte te krijgen zodat zij nog 
meer activiteiten kunnen organiseren. 
Ook zouden zij het op prijs stellen als Zayaz, bijvoorbeeld een keer per week, een spreekuur 
zou houden in het wijkcentrum. 
Bij de BBS vertelde de jeugdwerkers wat voor goede resultaten zij al hebben bereikt door de 
jeugd van deze wijk te motiveren en begeleiden naar een goede toekomst, maar ook hier is 
er de wens om meer ruimte maar zeker ook om meer man/vrouwkracht. 
In Nuland hebben we in huize Martinus een dia presentatie gekregen over het woningbezit 
van Mooiland . Daarna zijn we door het dorp naar Gemeenschapshuis De Meent gewandeld 
waar ons werd verteld over de verschillen, maar ook overeenkomsten die zij ervaren tussen 
het wonen in een stad of in een dorp. 
We hebben deze dag als zeer positief ervaren. Mooie excursies, inhoudelijk en goed 
georganiseerd. Fijn dat we in een ontspannen sfeer met elkaar, maar ook met de betrokken 
organisaties en bewoners, van gedachten hebben kunnen wisselen. 
 

 
In het platform overleg van 11 juni hebben we o.a. nog even 
stilgestaan en gesproken over de excursie van 23 mei en is het 
Jaarverslag 2023 ter goedkeuring voorgelegd aan de leden. 
In dit overleg zijn drie aspirant leden voorgedragen en is Corry 
gekozen als bestuurslid.  
Jammer genoeg hebben we afscheid moeten nemen van Ad 
Lapien omdat zijn termijn van 12 jaar erop zit. 
In een afscheidswoord heeft Diny Ad bedankt voor zijn inzet de 
afgelopen 12 jaar. 
 
 
 
 

 
 
 
 



In het DPO van 28 juni zijn de volgende punten behandeld: 
Stand van zaken van het beter benutten van bestaande woningvoorraad. 
Vaststellen doelgroep voor het woonhotel. 
Informeren over de belangrijkste bevindingen uit de Prestatieafspraken over 2023. 
Informatie over het Advies Eerste Burgerberaad over “fijn oud worden”. 
Informatieproces m.b.t. Duurzaamheidsakkoord 2.0. 
 
 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het  SHP heeft een Twitter-account. De moeite waard om u aan te melden. 
@SHP_DenBosch   
We hebben ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578  
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